
Kunnanvaltuusto § 70 16.08.2021

KYSELYTUNTI

Kvalt § 70 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle
kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin
yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista
asioista.

Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä.
Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa.

Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä
(4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä
kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin.
Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on
kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys.

Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä
kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua.

Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja.

Ehdotus: Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127
§:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin.

Päätös: Valtuutettu Toni Syrjälä kysyi Matkaparkista:
"Koronen myötä kotimaan matkailu on lisääntynyt, joten kysynkin miten meidän
matkaparkki on vetänyt asiakkaita? Omien ja kuntalaisten havaintojen perusteella
matkailijoita on ollut vain kourallinen. Onko markkinointi epäonnistunut, vai onko sijainti
epäsopiva? Väittäisin näinkin hyvien säidenkin puolesta, että matkaparkin vetovoima
olisi huipussaan. En kuitenkaan ole asiantuntija."

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi:
"Matkaparkki ei ole kunnan omaa toimintaa, vaan se on kunnassa toimivan yrityksen
toimintaa. Yritys ei ole vielä löytänyt toimijaa Perhon matkaparkille, joten se voi
vaikuttaa tilanteeseen. Matkaparkin markkinointi siten kuuluu yritykselle/toimijalle.
Kunnalla ei ole talousarviossa resursseja kohdentaa markkinointia paikallisiin yrityksiin,
jos sellaista toivotaan on se huomioitava talousarviossa. Tottakait jokainen kuitenkin
omalta osaltaan mainostaa kunnassa toimivia yrityksia kun huomaa asian liittyvän
niihin."

Valtuutettu Toni Syrjälä kysyi Lähi amiksesta:
"Alunperin lähi amiksesta puhuttaessa oli esillä työpainotteinen opiskelu paikallisissa
yrityksissä ja teoriaopinnot suoritettaisiin myös Perhossa. Epäselväksi on jäänyt
kuitenkin, se että olisiko yrityksissä tapahtuva käytännön opiskelu
oppisopimuskoulutusta, vaiko työpainotteista opiskelua? Ymmärsin, että Perhossa olisi
mahdollista opiskella useita eri alan ammatteja. Tähän haluaisin selvennystä ja onko
tämä edes mahdollista, muuten kuin oppisopimuskoulutuksella. Lähihoitaja opiskelu
lähtikin jo käyntiin."

Kunnanhallituksen puheenjohtaja Matti Louhula vastasi:
"Lähi amiksessa on nyt aloittamassa opinto-ohjaaja Riikka Lasanen, joten se on



lähdössä käyntiin. Tarkoitus on KPEDU:lla tarjota kaikkai tutkintoja joita KPEDU:n
tarjonnassa on. Osa luennoista on Perhossa ja osa muualla esim Kokkolassa. Opintoja
voi suorittaa oppisopimuksen lisäksi koulutussopimuksella. Näiden erona on että
oppisopimuksella työtätekevällä maksetaan palkkaa ja koulutussopimuksella ei
makseta palkkaa."
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